
Vážené kolegyně, vážení kolegové, 

dovolte, abych Vám předložil svou kandidaturu a ucházel se o pozici zástupce rezidentů pro 
následující volební období. Již 2,5 roku působím jako rezident na Urologické klinice Fakultní 
nemocnice Motol v Praze. Účastním se řady tuzemských i mezinárodních akcí na poli urologie. 
Zároveň jsem také postgraduálním studentem.  
 
Během svého nedlouhého působení v urologii jsem měl příležitost poznat řadu z vás a vždy mě 
zajímalo, jaké problémy řeší rezidenti i na jiných pracovištích. Vzhledem k možnosti podílet se na 
řadě tuzemských urologických akcí, pořádaných Českou urologickou společností, jsem měl možnost 
částečně nahlédnout, jak tato společnost funguje a jaké jsou její zájmy a cíle. V neposlední řadě jsem 
na svém pracovišti v úzké spolupráci s Dr. Novákem, který nás rezidenty zastupoval doposud. Věřím, 
že budu čerpat z jeho zkušeností a plynule navážu na jeho znamenitou práci. Zkušenosti, které během 
svého působení získal, využiji na to, abych zájmy rezidentů dál prosazoval v  urologické společnosti.  
 
V našem oboru je třeba klást důraz na systematický průběh teoretického i praktického školení 
rezidentů v souladu s příslušným oficiálním vzdělávacím programem. Tato problematika je dle mého 
názoru na řadě míst opomíjena a rezidenti často získávají své zkušenosti až v boji nebo narychlo před 
blížící se kmenovou či atestační zkouškou. Rád bych se zasadil o rozšíření praktických kurzů pro 
rezidenty (např. kurzy transuretrálních resekcí, které již v Motole probíhají). Mým úkolem bude i 
motivovat mladé lékaře k aktivní vědecké činnosti a zapojení do Ph.D. programů. S tím je spojena i 
garance podpory aktivních rezidentů při jejich účasti na stážích, kongresech či kurzech nejen u nás, 
ale i mimo naší republiku. Je důležité udržovat si rozhled a mít přehled, jak se věci dělají mimo zajeté 
koleje našich vlastních pracovišť.  
 
Jsem připraven udělat maximum proto, abych rezidenty a potažmo vás nezklamal. 
 
S pozdravem, 
 
Ondřej Příman 
 
 


